



First Sensor

Pressemitteilung

First Sensor AG
Peter-Behrens-Str. 15
12459 Berlin

First Sensor-Aktie ISIN DE0007201907 | WKN 720190

Gelungener Jahresauftakt – First Sensor mit positiver Geschäftsentwicklung in Q1 2014

- Umsatzsteigerung um 11 % auf 29,0 Mio. EUR
- Operatives Ergebnis (EBITDA) 3,5 Mio. EUR (+ 6,2 %)
- Betriebsergebnis (EBIT) 1,4 Mio. EUR (+ 28 %)
- Erfolgreiche strategische Ausrichtung auf vier Kerngeschäftsfelder
- Vorstand bestätigt positive Ergebnisprognose für das Geschäftsjahr 2014

Berlin, 9. Mai 2014 – Die First Sensor AG, ISIN DE0007201907, ist gut in das Geschäftsjahr 2014 gestartet. Der Anbieter von Sensoren und hochqualitativen, kundenspezifischen Sensorlösungen konnte seinen Gesamtumsatz in den ersten drei Monaten im Jahresvergleich um 11 % auf rund 29 Mio. EUR steigern. Das operative Ergebnis (EBITDA) lag mit nahezu 3,5 Mio. EUR um rund 6,2 % über dem Vergleichswert des Vorjahres. Das EBIT konnte deutlich um gut 28 % auf 1,4 Mio. EUR gesteigert werden. Der Konzern-Periodenüberschuss der First Sensor-Gruppe belief sich damit insgesamt auf 629 TEUR, ein Plus gegenüber dem Vergleichswert des Vorjahres von rund 44 %. Erfreulich entwickelte sich auch der Eingang neuer Aufträge, der im Berichtszeitraum mit über 30 Mio. EUR um nahezu 13 % über dem Vorjahreswert lag.

Die positive Geschäftsentwicklung im Berichtszeitraum ist auch das Ergebnis der im Jahr 2013 eingeleiteten strategischen und organisatorischen Neuausrichtung der First Sensor-Gruppe. In den ersten drei Monaten des Geschäftsjahres 2014 konnten hier weitere Meilensteine erreicht werden. Dazu zählt unter anderem die konsequente Ausrichtung des Unternehmens auf die vier wachstumsstarken Geschäftsfelder Medical, Mobility, Industrial sowie Engineering & Manufacturing Services.

Positive Ergebnisprognose für das Geschäftsjahr 2014

Auf der Grundlage der positiven Wachstumsaussichten für alle vier Kerngeschäftsfelder sowie des positiven Geschäftsverlaufs in den ersten drei Monaten des Jahres 2014 bestätigt der Vorstand der First Sensor AG die Ergebnisprognosen vom 18. März 2014. Danach erwartet der Vorstand für das Geschäftsjahr 2014 insgesamt einen voraussichtlichen Gesamtumsatz zwischen 114 Mio. EUR und 119 Mio. EUR sowie ein voraussichtliches operatives Ergebnis (EBITDA) zwischen 13 Mio. EUR und 15 Mio. EUR.

Der Konzern-Quartalsfinanzbericht zum 31. März 2014 steht im Internet im Bereich Investor Relations ab dem 28. Mai 2014 zum Download zur Verfügung (www.first-sensor.com/de/investor-relations).

First Sensor AG
Der Vorstand



First Sensor

Über First Sensor

Die First Sensor AG ist ein führender Anbieter von Sensorlösungen in den Bereichen Medical, Industrial, Mobility sowie von Entwicklungs- und Produktionsdienstleistungen (Electronic Engineering & Manufacturing Services). Das Unternehmen entwickelt und fertigt hochqualitative kundenspezifische Sensorlösungen für die Detektion von Licht, Strahlung, Druck, Durchfluss, Füllstand und Beschleunigung. First Sensor deckt die gesamte Wertschöpfungskette vom Bauteil bis zum fertigen Sensor ab. First Sensor wurde vor über 20 Jahren in Berlin gegründet und ist seit 1999 an der Frankfurter Wertpapierbörse notiert [Prime Standard | WKN: 720190 | ISIN: DE0007201907 | SIS]. Weitere Informationen zu First Sensor im Internet unter: www.first-sensor.com.

Kontakt:

Simone Herrmann | Head of Investor Relations

ir@first-sensor.com

T +49 30 639923-760 | F +49 30 639923-719



Press release

First Sensor AG
Peter-Behrens-Str. 15
12459 Berlin, Germany

First Sensor's Shares: ISIN DE0007201907 | WKN (German Securities Identification Number) 720190

Successful Start to the Year – First Sensor Posts Positive Business Development in Q1 2014

- Sales increased by 11% to €29.0 million
- Operating result (EBITDA) €3.5 million (+6.2%)
- EBIT €1.4 million (+28%)
- Successful strategic focus on four core areas of business
- Management Board confirms positive earnings forecast for financial year 2014

Berlin, May 9, 2014 – First Sensor AG, ISIN DE0007201907, makes a positive start to the 2014 financial year. The provider of sensors and high-quality, customer-specific sensor solutions increased its total sales by 11% year on year to around €29 million in the first three months of 2014. The operating result (EBITDA) at just under €3.5 million was around 6.2% up on the comparative figure for the previous year. EBIT improved significantly by approximately 28% to €1.4 million. The First Sensor Group's consolidated net profit for the period thus came to €629 thousand, up around 44% on the comparative figure for the previous year. There was also a positive development in incoming orders, which amounted to over €30 million in the period under review, up almost 13% on the previous year's figure.

The positive business development in the period under review is also the result of the strategic and organizational realignment of the First Sensor Group, which was introduced in 2013. Further milestones were achieved in this regard during the first three months of the 2014 financial year. These include the company's rigorous focus on the four rapidly growing business areas of Medical, Mobility, Industrial and Engineering & Manufacturing Services.

Positive earnings forecast for financial year 2014

In light of the positive growth outlook for all four core areas of business and the positive business development during the first three months of 2014, the Management Board of First Sensor AG is confirming the earnings forecasts made on March 18, 2014. According to these forecasts, the Management Board expects to achieve total sales in the region of €114 million and €119 million and an operating result (EBITDA) of between €13 million and €15 million in the 2014 financial year.

The consolidated interim financial report as at March 31, 2014, will be available for download on the Internet from the Investor Relations pages from May 28, 2014 (www.first-sensor.com/en/investor-relations).

First Sensor AG
The Management Board



First Sensor

About First Sensor

First Sensor AG is a leading provider of sensor solutions in the segments Medical, Industry, Mobility and Electronic Engineering & Manufacturing Services. First Sensor develops and manufactures high-quality, customer-specific sensor solutions for the detection of light, radiation, pressure, flow, level and acceleration. The company produces in-house and along the value adding-chain from component to system level. First Sensor was founded in Berlin more than 20 years ago and has been listed on the Frankfurt Stock Exchange since 1999 [Prime Standard | WKN (German Securities Code Number): 720190 | ISIN: DE0007201907 | SIS]. Further information on First Sensor can be found on the Internet at: www.first-sensor.com.

Contact:

Simone Herrmann | Head of Investor Relations

ir@first-sensor.com

T +49 30 639923-760 | F +49 30 639923-719